

## Verslag

### Raadsvergadering van 20 juni 2019

#### Aanwezig

Voorzitter	: Hans Ubachs	
Griffier	: Ingrid de Graaff	
Leden	: Florian Schoenmakers	Niels Kluijtmans
	Len Pijl	Nienke Franse
	Lisa van de Wiel	Nienke van Rulo
	Lotte van Zeijl	Sara Battjes
	Maikel Fioole	Shirly van Oeffelen-Santana
	Mats Prevoo	Teun Luybregts
	Merijn Vos	Timo Bondt
	Myrthe Egging	
Begeleiders	: Anita Bekkers	
	Paul Vos	
	Ine van der Looij	
Extra bezoek	: Wim Verbakel en Rian Teklenburg	

#### Afwezig

Joost Mogendorff  
Sil van den Heuvel

#### 1. **Openen van de vergadering en vaststellen van de agenda**

De voorzitter opent de vergadering om 16.06 uur.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

#### 2. **Vaststellen verslag vergadering 21 maart 2019**

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

#### 3. **Bijpraten werkgroep Verkeer**

Timo leest het verslag voor van het gesprek dat de werkgroep had met wethouder Dijkhoff en 2 ambtenaren over fietsveiligheid op de rotonde bij het Heerbeek.

Afgesproken is:

- De bosjes worden lager gesnoeid. Als dat niet kan worden andere lagere bosjes geplant.
- Reclameborden blijven staan. Er wordt wel gekeken of de verlichting kan worden aangepast: meer licht op de fietspaden, minder op het midden van de rotonde.
- Politie gaat, samen met de werkgroep als observant, controleren.
- Tweerichtingsverkeer voor fietsers blijft, met goede waarschuwingsborden.

#### 4. **Vertellen over kennismaking Lumens in Todo**



Enkele leden zijn naar Todo geweest. Lotte, een van de jeugdwerkers, heeft onze ideeën opgeschreven. Bijvoorbeeld toernooitjes organiseren, gamewedstrijden, de jeugddisco terug. Voor het organiseren van de jeugddisco zijn al nieuwe mensen gevonden. Oproep aan de jeugdraadsleden om aan activiteiten mee te doen in het nieuwe jaar. De Raad van Skate moet opnieuw worden opgestart.

#### **5. Werkgroep Spelen: stand van zaken**

Rian Teklenburg en Wim Verbakel lichten de voortgang toe van de plannen voor het spelen in het Wilhelminapark. Ze presenteren de plannen, die sinds gisteren IN CONCEPT klaar zijn. Er is aan alle leeftijden en ook aan kinderen met een beperking gedacht, en de speelelementen zijn ondergebracht in verschillende delen van het park.

Het geld dat de gemeente beschikbaar heeft is echter onvoldoende om de getoonde ideeën te realiseren. Bovendien willen ze liefst nog wat meer.

Ze doen daarom een oproep aan iedereen: ze willen de presentatie graag ook geven aan geïnteresseerde sponsors, want er is nog wel budget nodig om alles mogelijk te maken. Breng sponsors dus met Rian en Wim in contact.

Vragen:

- staan er ook prullenbakken? Ja. Deze worden alleen niet altijd goed gebruikt en er ligt ook veel hondenpoep. Misschien helpt het als de boa's meer controleren, en hopelijk laten mensen minder troep slingeren als er een mooie speeltuin is.
- burgemeester: betrek ook de gemeente bij het voorzien in de ondergrond. Deze zit nu niet in de plannen en is belangrijk voor de veiligheid van de kinderen.

#### **6. Werkgroep Jeugdlintje: terugblik op de uitreiking**

Len vertelt over de uitreiking.

Op 15 april hebben Mats Keulstra en Jasper Versteegh een jeugdlintje gekregen. Ze zijn allebei actief binnen een sportvereniging: zelf sporten, en ook zeer actief als vrijwilliger.

Het was erg leuk om dit jaar weer 2 lintjes uit te mogen reiken. We hopen dat dit volgend jaar weer lukt. Het is goed als de volgende werkgroep dit meteen aan het begin van volgend schooljaar opstart. Hopelijk worden er nog veel jeugdlintjes uitgereikt.

#### **7. Vertellen over werkbezoek aan de bibliotheek**

Teun vertelt: samen met Mats en Florian, Ine en mevrouw Van Kuik van de gemeente zijn we bij de bieb geweest. We hebben gevraagd of er meer boeken kunnen komen voor kinderen met dyslexie. Vooral voor kinderen van 11, 12 en 13 jaar. De mevrouw van de bieb heeft ons het makkelijk leesplein laten zien, met boeken voor kinderen die moeite hebben met lezen. Wij kenden dit plein niet en wisten niet dat hier zoveel boeken stonden. Het is goed als kinderen uit de jeugdraad op hun school kunnen vertellen over het makkelijk leesplein.

We hebben ook gevraagd of er meer boeken met passende onderwerpen kunnen komen voor kinderen die al heel goed kunnen lezen. Dit was een vraag van Merijn. De mevrouw van de bieb wil graag met Merijn hierover verder praten.

De bieb gaat kijken of ze nog meer boeken voor kinderen van 11, 12 of 13 jaar kunnen vinden die makkelijk te lezen zijn.

#### **8. Werkgroep Honden: stand van zaken**

Nienke vertelt: we hebben het bewonersoverleg gemaïld over de uitkomsten van onze enquête over hondenspeelveldjes. Er waren veel mensen die zo'n veldje willen. Nu is het de vraag hoeveel er kunnen komen en waar. Het bewonersoverleg heeft laten weten dat ze nog bezig zijn met de plannen en dat we als jeugdraad hierin zeker mee kunnen denken en doen. Daarom stellen we



volgend school jaar een werkgroep samen die samen met het bewonersoverleg gaat kijken wat er nog moet gebeuren en welke rol wij als jeugdraad daarin kunnen spelen.

### **9. Afscheid van 10 jeugdraadsleden**

Vandaag, na de vergadering, nemen we afscheid van 10 jeugdraadsleden. Naast de 9 groep 8-ers stopt ook Sil. Hij heeft afgelopen jaar in de jeugdraad gezeten om Merijn te vervangen, die van school was veranderd.

De burgemeester bedankt de begeleiders voor hun enthousiaste inzet en ook de griffie.

### **10. Rondvraag**

Lotte: Het was toch een ei-vraag? Wat als er uit groep niemand komt?


Burgemeester: dat gaat niet gebeuren.

Griffier: let op -> bij de natuurspeeltuin in Batadorp zijn geen toiletten. Ga dus voordat we daar naartoe fietsen hier in het gemeentehuis naar het toilet.


### **11. Sluiting**

De voorzitter sluit om 16.37 uur de vergadering.

Aldus vastgesteld door de jeugdraad van Best op <...>

[ Ondertekening.Ondertekening1]

Ingrid de Graaff  
griffier jeugdraad

[ Ondertekening.Ondertekening2]

Hans Ubachs  
voorzitter

